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Τετάρτη, 14 Μαΐου 2025 

Ερώτηση 

 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Κώστα 
Τσιάρα. 

Θέμα: «Κατάφωρη αδικία ο αποκλεισμός των Αμπελουργών οίνου της 
Βοιωτίας από την οικονομική ενίσχυση του Μέτρου 23». 

Κύριε Υπουργέ, 

Η απόφαση της κυβέρνησης να αποκλείσει για άλλη μια φορά τους 
αμπελουργούς οίνου της Βοιωτίας από τις ενισχύσεις του Μέτρου 23 «Έκτακτη 
Προσωρινή Στήριξη Ρευστότητας στους Γεωργούς, που έχουν πληγεί από 
Φυσικές Καταστροφές, μετά την 1η Ιανουαρίου 2024», ύψους 142,8 εκατ. 
Ευρώ, αποτελεί μία κατάφωρη αδικία απέναντι σε έναν αγροτικό πληθυσμό που 
δίνει καθημερινό αγώνα επιβίωσης μέσα σε αντίξοες συνθήκες. 
 
Οι αμπελουργοί της Βοιωτίας υπέστησαν σοβαρές απώλειες στην παραγωγή και 
αντιμετωπίζουν υπέρογκο κόστος καλλιέργειας, βλέποντας τις τιμές του 
προϊόντος τους να καταρρέουν. Αντί η Πολιτεία να σταθεί αρωγός, η κυβέρνηση 
τους έχει αποκλείσει από τη διανομή ενισχύσεων του Μέτρου 23, με αδιαφανή 
και ακατανόητα κριτήρια. 
 
Επειδή, είναι υποχρέωση της κυβέρνησης να διασφαλίσει ίσους όρους στήριξης 
για όλους τους πληγέντες παραγωγούς.  
 
Επειδή, η ενίσχυση στην καλλιέργεια αμπέλου οινοποιίας, που υπολογίζεται 
στα 1.019 ευρώ ανά εκτάριο, είναι σημαντική για τους Βοιωτούς 
αμπελοκαλλιεργητές, προκειμένου να καλύψουν μέρος των απωλειών της 
παραγωγής τους. 
 
Επειδή, το μέλλον της αγροτικής παραγωγής προϋποθέτει σχεδιασμό και 
ουσιαστική στήριξη χωρίς αποκλεισμούς. 
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Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο κ. Υπουργός, 
 

1. Για ποιους λόγους αποκλείστηκαν οι αμπελουργοί οίνου της Βοιωτίας από 
την ενίσχυση του Μέτρου 23 «Έκτακτη Προσωρινή Στήριξη Ρευστότητας 
στους Γεωργούς, που έχουν πληγεί από Φυσικές Καταστροφές, μετά την 
1η Ιανουαρίου 2024»; 

 
2. Αποδέχεται η κυβέρνηση την εξαίρεση των αμπελουργών οίνου από την 

ενίσχυση του Μέτρου 23; 
 

3. Προτίθεται η κυβέρνηση να άρει τη δυσμενή μεταχείριση των 
αμπελουργών οίνου της Βοιωτίας από την εξαίρεση ενίσχυσης του 
ανωτέρω μέτρου; 

 
4. Ποιο το χρονοδιάγραμμα των ενεργειών της κυβέρνησης για την άρση 

του αποκλεισμού των Βοιωτών αμπελοκαλλιεργητών οίνου; 
 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 

Γιώργος Β. Μουλκιώτης 
 




